



PRESS RELEASE COMMUNIQUE DE PRESSE



Mies, September 10//le 10 septembre 2004

INTERMOT – Munich **FIM presence at the 4th International Trade Fair for Motorcycles and Scooters**

INTERMOT Munich ***Présence de la FIM au 4^{ème} Salon International de la Moto et du Scooter***

The fourth edition of INTERMOT, the International Trade Fair for Motorcycles and Scooters, will take place in Munich (Germany) from 15 to 19 September next. This year, the Fair coincides with the Centenary of the FIM. Thus the FIM will be present on a stand together with its German affiliated Federation DMSB, for the celebration of this anniversary. On the stand (459, hall B5) will be displayed a series of vintage motorcycles, showing the evolution of this vehicle throughout the 100 years since the FIM foundation back in 1904, in contrast with the latest models of the motorcycle industry for the year 2005, shown during this exhibition, one of the largest in the world, expecting more than 180.000 visitors during the five days open to the public. The FIM Vice-President Jean-Pierre Mougin and the FIM Chief Executive Officer Guy Maitre will attend the official opening of the Fair on Wednesday 15 September.

La quatrième édition d'INTERMOT, le Salon International de la Moto et du Scooter, aura lieu à Munich (Allemagne) du 15 au 19 septembre prochain. Cette année, le Salon coïncide avec le Centenaire de la FIM. La FIM sera donc présente sur un stand avec sa Fédération allemande affiliée, la DMSB, pour célébrer cet anniversaire. Sur le stand (459, Hall B5) seront exposées une série de motos anciennes, montrant l'évolution de ce véhicule au travers de 100 ans depuis la fondation de la FIM en 1904, en contraste avec les modèles les plus récentes de l'industrie motocycliste pour l'année 2005, dévoilés durant ce salon, l'un des plus grands du monde, qui attend plus de 180.000 visiteurs pendant les cinq jours d'ouverture au public. Le Vice-Président de la FIM Jean-Pierre Mougin et le Directeur Général de la FIM Guy Maitre seront présents lors de l'inauguration officielle du Salon le mercredi 15 septembre.

Marc Pétrier
FIM Press Officer/Attaché de Presse